

Tautan Hati dan Khidmat Bakti

31 MAC 2019

BENGKEL SERI PERKASA, JOHOL



Persatuan Bahasa Arab dengan kerjasama Persatuan Biosmarteam telah menjalankan satu program Tautan Hati dan Khidmat Bakti yang bertempat di Pusat Jagaan Bengkel Seri Perkasa Johol pada 31 Mac 2019. Program yang berlangsung selama satu hari ini melibatkan ahli daripada kedua-dua persatuan seramai 40 orang mahasiswa dengan bimbingan dua orang penasihat persatuan Bahasa Arab dan dibantu oleh dua orang pensyarah Bahasa Arab. Penghuni Bengkel Seri Perkasa pula adalah seramai 15 orang. Para pelajar telah menjalankan aktiviti-aktiviti kemasyarakatan seperti permainan sukan dan memperkenalkan huruf hijaiyyah dan binatang dalam Bahasa Arab kepada penghuni Bengkel Seri Perkasa.

Di antara objektif pelaksanaan aktiviti kemasyarakatan ini adalah untuk membantu masyarakat berkelainan upaya mengoptimalkan penggunaan bahasa yang lebih baik di dalam kehidupan seharian di samping meningkatkan rasa berkasih sayang dalam kalangan pelajar yang terlibat. Pelajar juga di harap dapat memajukan diri lebih ke hadapan di dalam aktiviti akademik.

Di samping mendidik intelektual dakepimpinan mahasiswa, APB Kuala Pilah telah mengorak langkah setapak ke hadapan dalam mendidik dan memupuk rasa simpati dan kasih sayang terhadap warga emas dan golongan yang kurang berkeupayaan. Dengan kerjasama Persatuan Biosmarteam, Persatuan Bahasa Arab telah sama-sama menjalankan satu program tautan hati dan khidmat bakti.

Disediakan oleh:

Norshida Binti Hashim
PENASIHAT
Syahirah Binti Almuiddin
PROF. MADYA ZAINON BIN
Noor Shahida Binti Wahab

KETUA PENGARANG
MOHD NUR FITRI BIN MOH



Akhir sekali, tujuan utama kami menganjurkan aktiviti ini adalah untuk membantu warga emas yang kurang bernasib baik atas dasar sukarelawan. Persatuan Bahasa Arab dan Biosmarteam telah menyediakan bantuan berbentuk barangan keperluan kepada pihak Bengkel Seri Perkasa bagi meringankan sedikit beban mereka.

Akhir kalam, kami berharap pada masa hadapan, program seperti ini dapat diadakan lagi dengan memperbanyakkan lagi penglibatan daripada para mahasiswa dan juga para pensyarah UiTM Kuala Pilah dan mungkin sekaligus bersama dengan masyarakat luar UiTM Kuala Pilah.

PENSYARAH TERLIBAT: Norshida Hashim, Tuan Sarifah Aini Syed Ahmad, Syahirah Almuddin, Noor Shahida Wahab, Nor Fadhlil Jaafar, Siti Nafisah Md. Rashid, Nur Azimah Osman, Amirah Shariff dan Mardiana Ahmad